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âãäåæ�çèãæé�êëãäåæìíèãæéîïðñðìðòïóôõö�÷ø.������"�ùúûüý�þ��ý��������������##!�#!��� �#�����
��(���$������.	(��
��#	�	�
�������"����
��!����"���
�!�#���������#
��
'�'������"�������ôäòïö����
�734�� ��*�#��!������#
�'����!#
"�çòö��������������##!�#!�����������������##!�#!���ùåæíö����'���������
����$�������.	.�	��������ù�ñ�åðíö�� 



����������	���
� ��
������������������������
������������	�� 

�����	������!"##"��!�#���������$�%��&��'()�*(+�,-���&��,���
��&���,��
����'&��
��'�*	.)+�(�.�.������)���/)���"�*	.)+�(�.�.������)���0 ���

12345�6�7�8�9:;<=>?@AB5C78D�9EFGHIJKLMA12N5�6�7�O�9<=PQRST�6�7�D�U�C�9VWXYZI[\]A12N^_`abUcdefghi�jkl�mnopIY5�O�7�q�9EFAefghiN5�O�7�D�9rs�qtkk�uvwxyz{|Iwx{|}~�ANJur�n�����abI��XYU�����d12��abA12N����I��efghi��A������U����A�� ¡¢RI��£A12^¤¥i¦i§¨A�©V�jD�ª<=«�bv 9¬A�­®¯°n±²U³´nµ¶Il�7�8C�9·¸¹vº9A�9·¸¹»�9A12­®¯°n¼½A�12¾¿ÀÁÂÃÄJÅÆÇ¯IÈKANV�É�ÊËÌ9AÍghÎ�J�l�7�8C�9ËÌ�ÏA��ÂnÐÑUÒÓ��I��nÔÕ�Ö¢RA��×ØÙÚÛnªÜÝÞ³ßàáâãäÔA�����×JRånÔÕU12æçèénêëìí��I�îïðñònxóUôõ� �ö÷øùúûùúüýþ�����ùú���	
��û�
�ùú�������������������û������ !"#�$%*������!��&�#
�'����!#
"�'rñn(�)*+,-)*Aã./0A1234A15A678ªn-ÆUÕ9n34û:;<$%=>?>@AB@CDEBAFEGHI>@J=KBGLF>@M:<N
O$PQR�ST�U#�Vjj�W�.$�$�������#���#���-�
'�X�����������"�T�YZ�[q\�q]C



���������	
���� �
���
�����������
��������������
�������	���
 ���!�����
�"�#�"
��

�����	���
��$%&&%��$�&���
�����'�(��)��"�*�+���,-���)��,��
���)
��,�������")����
"�+	
*��*'��..
*��
**./0*���%�+	
*��*'��..
*��
**./1 
��

����
����2���������
� � � �������������� � � � ��������������������������������������� � ���3�
���
��&������&������,�4�������
��&������
���/	�'�56&�������7&�%���
��
������$�8����+&����&�&��9&"������ &��7&"���5

:;<=>�?@;>A�BC;<=>DE@;>AFGHIHDHJGKLMN�O<;P=<�QE=G@�;>R�STR;E=
�����
%�UQVWX�YSZX�[���\ ���] 
�&&$�&$��̂ 8�����
������'���
��

	���_�8&	�̀
����8�
�%�[�
���$��
�%]��7�$�&�̂�������&��
�"�"�����
%�������L<JGN�8&� �,���&�
�2����������[+�&�
$��
�]�&��"��
�$&�%̂?JN�5���\ ���] 
�&&$�&$��5�[���\ ���] 
�&&$�&$��̂U=>EN����"
 ��
��
�����'����
�	�*	�/�9�8��UaIb=HEN���
 ���!�����
�"�#�"
��



���������	
���� �
���
�����������
��������������
�������	���
 ���!�����
�"�#�"
��

�����	���
��$%&&%��$�&���
�����'�(��)��"�*�+���,-���)��,��
���)
��,�������")����
"�+	
*��*'��..
*��
**./0*���%�+	
*��*'��..
*��
**./1 ���

2������3�
��"���������4���5�
��&����3��
� �
'����������+���&������
�"�&����3��
� 

������������&��������������&������ �6��&��
��&��+&���������&�����3�
�������7��
�4���5�
�$�8����%�������������������&�
��
"�����&��&������ ��&��
���
3&�������9&���������&���&+�������"���$�:�����;��"
 �
��
'�
$�$���������������
%
��������
��������+�&�������������&�"�����3�����
�������$�<&�����&�������&%��=�"����3��
�������������������
��"
 $�2��"&��&�������
� �&��&������ ��&��
���
3&�������9&����$��2����
��9&"���
����������
3����&�3����������
��"
 $2����
-���"��&�>&�"��
��+&��
������+�&����3��
� �
�����&���3��
� ��
��$�:�����������&���
���+�&���
�
"
�
�"�����#����"�<�
������&���
-���"��&�>&�"��
�$��&��&+������
���������"�
�"��
�����&��
%������3����-�����&��&��������&����-��9&"�����������-��$�6������������
����
��>&�"��
����?����"�
� ���&��+�-�����&��+�&��
�&����<&����6�����
��&���� ��&������������&���� $�2��"�"��&��%���������&��
�"��;��
���"��
����������+�&���
�
"
�
�"�����"&��&���&��"��&��
��&������&�%���������&�����7��
3��
������������&-���/'� �
���&�"$�:����+&������������
��&��"��&�%���&��������
��$2�������%&��3
����&�7��
�����
%
����
"�&���"&��������������"�
�"���� �
���"��+��������3
�������
�
"
$�<&���������
��&��"��&�+� �3
����&�7��
$�2���
-��
��&������
���&���3�&������
�"���������������&����&�����<&����6�����
>
�-���$���
 �9&"�&����������� ����&������-���&��
�"������&�$�6+������������������� �
�������������
���&+�������������&�"&������&�
� ��&��$�:�����
����
� ������&�
� �
�-����+���"�����<&����6�����
���
�����"��&�+��+����9&"@���&��$�2���
-��3�������7��
������+&���&�����
��+�-�� �
���
�"�������������"��
��������&�"�-��&��9&"@��������� $�
 �9&"�����
�"��?����������&��&����&�<&����6�����
��&�"�-��&��
�"�����&������������� $�2�����������"��&�����
"�����9&������&���
���&&��+
�������
�"���&�����
���
��
3&���9&"@���&-��
�"��&���
����� ��
��&���"
 �3����-�����A�����������$2���
-��%&&"�������&���
�������� &����
��A����%�B�
�%������3�%������-��%�
�����
�����
���:�
��7�
"���&+�����2&��"�:�
����������������� �:�
�����7��
������$�!�
""���&���������
�����������+&������2&��"�:�
���
�
"
�&++���$�2��
���-�� ��;����"��&�
-������
������
�����
���:�
��7�
"����
�"�����������&�"&�3��
3&�������
3��������
�"�
�����$�!+��
�
"�
��������������"�
� ���+&��
��&��
3&������������������ ����7��
����������
����&��
������$�C���+�3�&������
�"����������&��"��;��&��������&���3���������&%&�&����&�������������&��������&+����&�/��&����� &���
��
��&��&��
������$�>�����
3��
�"�������%��&������ &������"���
�"�����
���������� &���&����-�����7��
������$����
����
 �+&������
�"�����+
��� ���
��9&"������3���������
�"��%�-���������������%����&����-���������������"�
-&�$2������&�������������&��&���+&����&�������������&��@�������&+����&�/��&����$��&�����7��+�&���
�
"
�
�"�3�&������
&�+�&��#<6�������&�����;���&����&���
����'��$�:�� ��&������"������2&��"�:�
���
��� �
�$�:�� ������3�������+&��/��&������&��
���������������� $����
�����
 �+&���������
��9&"����������������&�����
"�����%&����$2��
��&����"�����������&��&���
�"�
����������������� �&+�!%����
�����
�6��
�=
������
�
� �����&���
$����
���
��&���
 �+&�������������&�
���������%��&��&���
�"
���������������������� $



���������	
���� �
���
�����������
��������������
�������	���
 ���!�����
�"�#�"
��

�����	���
��$%&&%��$�&���
�����'�(��)��"�*�+���,-���)��,��
���)
��,�������")����
"�+	
*��*'��..
*��
**./0*���%�+	
*��*'��..
*��
**./1 ���

2��
���������
�� ���
��+����&�&���3�&������
�"��������$�4�� ��
-��
���
 ���%�&�����
���
 ��+&��
�"�����&�������������&�
����$���&�
5��� ����&3�����
����&��&�%�������&����6�����+&������&��
��&�
�������������&+���&��$�2����
��� &��+&�� &�����
 ����
�"�
��&+� &����������������+&�� &����
���
�"��&������+&����$�7&"�����������3��� &����&-�+&�� &���������� ��
����������8��
������$���
����&��������&���
 �+&���������"��&+�&���3�&������
�"������������8��
��+&��������������
����-���
�"�+&������������������9��$��
 �9����
���3��%�&��+��"$2����8&-������������4&� �
�"���&�
�����������
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Dear Pastors, Brothers and Sisters,

Romans 8:28 " And we know that in all things God works for the good of those who
love him, who have been called according to his purpose".

         

           

        

                            

           
Thank God we arrived safely in Canada.
 
The first two weeks were busy as we had to be here for personal matters, sharing,
attending some fellowship and sharing at church. We got our driver's licenses, bank
accounts were unfrozen, and dental and Fiona's eye appointments were completed.
 
Please pray for Fiona's narrow angles of her eyes. She needs laser treatment to
reduce the risk of developing glaucoma. The appointment was scheduled for August
21, but we will return to Peru on Aug 6. She will need to reschedule and hopefully
she will be able to make the appointment next year.
 
The other thing was a toothache. She went to the dentist and found out that her
toothache was caused by a root canal. She had a root canal treatment 20 years ago.
However, there was still a nerve remaining in the root canal of the tooth that was not
completely removed. This nerve had become infected and needed to be removed or
it would damage her sinuses. This is a very complicated root canal and will cost a lot
of money. Please pray for her toothache.
 
From July 18 to July 23, we traveled to Thailand for a mission’s conference, and on
July 24, we traveled to Taipei, Taiwan for a 3-day trip. We returned on July 28th at
midnight. Thank you to the brothers and sisters who prayed with us, and a special
thanks to everyone in the care team of Markham Chinese Baptist Church.

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: Prayer and Newsletter
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Sun, Jul 30, 2023 at 10:48 PM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: Tony & Fiona Newsletter <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Sunday, 30 July 2023 at 22:22:39 GMT-4
Subject: Prayer and Newsletter
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We have a few appointments to fulfill before we return to Peru on August 6th.
 
Please pray for our safe return to Peru. 

With Love in Christ,
Tony and Fiona

Please contact us. We will love to share with you what God is doing in our
life.

If you would like to support our ministry, the project #010184 Tony
and Fiona, 

E-transfer finance.ca@worldteam.org
and state the following:
Name exactly as shown on your bank account or any joint account
holder, mailing address, phone number and allocation of gift, #010184
Tony and Fiona

or email to
donorservices.ca@worldteam.org

or mail cheque to
World Team, 44 Saltsman Drive, Cambridge, ON, N3H 4R7.

Fiona: fiona.chan@worldteam.org
Tony:   tony.tsang@worldteam.org         
WhatsApp: Tony (+51) 961442966
WhatsApp: Fiona (+1) 4372467537
WeChat ID: Fiona_Chan_MA
WeChat ID: Tsang-kong-wa
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             八月家書

亲爱的牧师、弟兄、姊妹，

羅 馬 書 8:28 "我 們 曉 得 萬 事 都 互 相 效 力 ， 叫 愛 神 的 人 得 益 處 ， 就 是 按 他
旨 意 被 召 的 人" 。

         

           

        

      

   

感谢上帝，我们安全抵达加拿大。
 
头两周很忙，因为我们必须在这里处理个人事务、分享、参加一些团契活动和教会分享。我
们拿到了驾照，银行账户解冻，牙科和Fiona的眼科预约也已完成。
 
请为Fiona 的Narrow Angles 眼角祈祷。她需要接受激光治疗，以降低患青光眼的风险。预
约时间是8月21日，但我们将于8月6日返回秘鲁。她需要重新安排时间，希望她能在明年赴
约。
 
另一件事是牙疼。她去看牙医，发现牙痛是由根管治疗引起的。20 年前，她做过一次根管
治疗。但是，牙根管中仍有一根神经没有完全去除。这根神经已经感染，需要切除，否则会
损伤她的鼻窦。根管治疗非常复杂，需要花费很多钱。请为她的牙痛祷告。
 
7 月 18 日至 7 月 23 日，我们前往泰国参加宣教会议，7 月 24 日，我们前往台湾台北进
行了为期 3 天的旅行。我们于 7 月 28 日午夜返回。感谢与我们一起祷告的弟兄姐妹，并
特别感谢麥城華人浸信會关怀团队的每一位成员。
 
在 8 月 6 日返回秘鲁之前，我们还有几个约会要完成。
 
请为我们平安返回秘鲁祷告。

主內愛你們的
光華和莉梅 

 请联系我们。我们愿意与你分享神在我们生命
中所做的事。

 

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: 祈祷与通讯
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Mon, Jul 31, 2023 at 12:12 AM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: 光華和莉梅的家書和代禱 <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Sunday, 30 July 2023 at 23:00:46 GMT-4
Subject: 祈祷与通讯
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   July  
Newsletter

Dear Pastors, Brothers and Sisters,

Ephesians 2:8-9 " For it is by grace you have been saved, through faith—

and this is not from yourselves, it is the gift of God—  not by works, so that
no one can boast".

             

           
 
Time flies. Six months have passed. We had an outreach event in Canta
in a faraway location. It was just outside of Lima and required a six hours’
drive, including a double trip. Thank God for this beautiful place for us to
enjoy a day trip.
 
The church will have a major project to rebuild the roof. Since the church
is 44 years old, the old one needs to be torn down and replaced with a
new one. If this is not done, it is in danger of collapsing. This project will
begin in July and may take more than a month to complete. Therefore, the
congregation will be temporarily moved to the basement until the roof is
completed.
 
The church did not have enough money to do this project. However, a
sister donated a sum of money to the church to rebuild the roof. It is God’s
grace and He touched this sister’s heart to donate the money. We thank
God this is a blessing to her.
 
There will be many events in July and August. The first one is a youth
camp with activities at LA Gloria De Huampani from July 24 to 26.  May
God use the youth and equip them to serve Him in the future and build a
strong faith with them. The other one is a summer event for children in
August. This is a 5-day event and a team will be coming from Canada to
lead this event. There will also be a Mandarin course on Saturday
morning. The Mandarin course is still being discussed and prepared and
will open in August. The goal is to impact the community through this
course so they can understand the Christian’s witness and be able to
spread the gospel.
 
We are very busy and need to finish the works at the end of June. It is
because we will be back from July 3 to August 6. While we are in Canada,
there are several things that we need to take care of and fix. We have to
renew both of our driver’s licenses. Another thing is that the bank account
was frozen and we need to unfreeze it ourselves.  Also we will be making
the appointment of Ophthalmology for Fiona. If we have enough time, we
can do a physical examination etc. On July 17 we will be flying to another
country for a missionary conference. Therefore, due to time constraints,
we cannot accept invitations from invitations from most churches.
 

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: Newsletter and Prayer
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Thu, Jun 29, 2023 at 5:09 PM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: Tony & Fiona Newsletter <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Wednesday, 28 June 2023 at 22:18:14 GMT-4
Subject: Newsletter and Prayer
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We are grateful to the churches for inviting us to share. However, this time
we did not stay longer and could not accept the invitation. We are sorry
and hope we can do it in the coming year.
 
Please pray for us to have a safe journey, that everything will settle down
smoothly and for us to have a good spiritual life during our stay in Canada.
Please also pray for our brothers and sisters that they will have their
hearts set on God and serve well.                             

With Love in Christ,
Tony and Fiona

Please contact us. We will love to share with you what God is doing in our
life.

If you would like to support our ministry, the project #010184 Tony
and Fiona, 

E-transfer finance.ca@worldteam.org
and state the following:
Name exactly as shown on your bank account or any joint account
holder, mailing address, phone number and allocation of gift, #010184
Tony and Fiona

or email to
donorservices.ca@worldteam.org

or mail cheque to
World Team, 44 Saltsman Drive, Cambridge, ON, N3H 4R7.

Fiona: fiona.chan@worldteam.org
Tony:   tony.tsang@worldteam.org         
WhatsApp: Tony (+51) 961442966
WhatsApp: Fiona (+51) 921762990
WeChat ID: Fiona_Chan_MA
WeChat ID: Tsang-kong-wa
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             七月家書

亲爱的牧师、弟兄、姊妹，

以 弗 所 書 2:8-9 " 你 們 得 救 是 本 乎 恩 ， 也 因 著 信 ； 這 並 不 是 出 於
自 己 ， 乃 是 神 所 賜 的 ； 也 不 是 出 於 行 為 ， 免 得 有 人 自 誇" 。

   

  

时间飞逝，六个月过去了。我们在Canta举行了一次外展活动，地点很远。它就
在利马的外面，需要六个小时的车程，包括双程。感谢上帝为我们提供这个美丽
的地方，让我们享受一日游。
 
教会将有一个重建屋顶的重大项目，由于教会已经有44年的历史，旧的需要拆
掉，换成新的。如果不这样做，它就有倒塌的危险。这项工程将在七月开始，可
能需要一个多月的时间才能完成。因此，会众将暂时搬到地下室，直到屋顶完
工。
 
教会没有足够的钱来做这个项目，然而，一位姐妹向教会捐赠了一笔钱来重建屋
顶。这是神的恩典，祂感动了这位姐妹的心，让她捐出这笔钱。我们感谢神，这
是对她的祝福。
 
7月和8月将有许多活动。第一个是7月24日至26日在LA Gloria De Huampani
举办的青年营活动。 愿神使用这些年轻人，装备他们在未来服侍神，并与他们
建立坚定的信仰。另一个是在8月为儿童举办的暑期活动。这是一个为期5天的活
动，将有一个团队从加拿大来带领这个活动。周六上午还将有一个普通话课程。
普通话课程仍在讨论和准备中，将于8月开课。我们的目标是通过这个课程影响
社区，使他们能够理解基督徒的见证，并能够传播福音。
 
我们非常忙，需要在六月底完成手上工作。这是因为我们将从7月3日回来至8月
6日。当我们在加拿大的时候，有几件事情需要我们去处理和解决。我们必须更
新我们两个人的驾驶执照。另一件事是银行账户被冻结，我们需要自己解冻它。 
此外，Fiona将预约眼科医生。如果我们有足够的时间，我们可以做一个身体检
查等。7月17日，我们将飞往另一个国家参加一个宣教会议。因此，由于时间有
限，我们不能接受太多教会的邀请。
 
我们很感谢各教会邀请我们去分享，然而，这一次我们没有呆得更久，不能接受
邀请。我们很遗憾，希望来年我们能做到这一点。 
 
请为我们祈祷，希望我们能有一个安全的旅程，一切都能顺利地安顿下来，并让
我们在加拿大逗留期间有一个良好的灵性生活。也请为我们的弟兄姐妹祷告，希
望他们能心系神，好好服侍。

主內愛你們的

光華和莉梅 

 请联系我们。我们愿意与你分享神在我们生命

中所做的事。

支持我们的事工，請写下事工的号码为010184。

請E-transfer到：

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: 家書和代祷
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Thu, Jun 29, 2023 at 5:09 PM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: 光華和莉梅的家書和代禱 <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Wednesday, 28 June 2023 at 23:45:23 GMT-4
Subject: 家書和代祷
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   June  
Newsletter

Dear Pastors, Brothers and Sisters,

3 John "Dear friend, I pray that you may enjoy good health and that all may
go well with you, even as your soul is getting along well".

          
                             
We had a joint Sunday service at the church to celebrate Happy Mother’s
Day. It was wonderful and we thanked God for Mother’s Day.
 
We had a great time with Pastor John Loh from Go Mission in Canada. He
was visiting churches in Ecuador and then he came to Peru on May 17
and left at midnight on May 20. He will then go to Bolivia to visit churches
and will stay until August 16.
 
We had a fun football night for the men’s fellowship from both the Chinese
and the Spanish congregation to participate together. The Chinese team
won the prize finally.
 
There have been many robberies, murders and shootings recently. In
addition, there are many refugees trying to cross the border into Peru.

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: News and Prayer
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Thu, Jun 1, 2023 at 11:58 PM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: Tony & Fiona Newsletter <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Thursday, 1 June 2023 at 06:51:32 GMT-4
Subject: News and Prayer
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6/3/23, 1:04 AM Markham Chinese Baptist Church Mail - Fw: News and Prayer
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Yes, the bad news will not decrease, but God is guarding and protecting
the country of Peru. We have God, who is our refuge and in Him there is
peace.  
 
However, in God’s ministry, it never stops and affects because of bad
news. One good news is that 13 people from CCM San Francisco will be
coming from July 20 to 31. From August 1 to 12, we have Vacation Bible
School at Pueblo Libre Church. A team of 14 young people will be coming
to Peru to lead this camp.  We are grateful to the Scarborough China Bible
Church for sending this group to serve in the VBS.
 
In addition, Tony and I will be coming to Canada on July 3 for
identification, documentation and an appointment with the
Ophthalmologist.  We will then go to a mission conference hosted by
World Team for a few days and return to Canada on July 28. We are
excited to see our brothers and sisters while we are in Canada.
 
Please pray for the spiritual health of our brothers and sisters, their
personal needs and God's sufficient provision.

With Love in Christ,
Tony and Fiona

Please contact us. We will love to share with you what God is doing in our
life.

If you would like to support our ministry, the project #010184 Tony
and Fiona, 

E-transfer finance.ca@worldteam.org
and state the following:
Name exactly as shown on your bank account or any joint account
holder, mailing address, phone number and allocation of gift, #010184
Tony and Fiona

or email to
donorservices.ca@worldteam.org

or mail cheque to
World Team, 44 Saltsman Drive, Cambridge, ON, N3H 4R7.

mailto:finance.ca@worldteam.org
mailto:donorservices.ca@worldteam.org
https://www.google.com/maps/search/44+Saltsman+Drive,+Cambridge,+ON,+N3H+4R7?entry=gmail&source=g


6/3/23, 12:58 AM Markham Chinese Baptist Church Mail - Fw: 信息和祷告

https://mail.google.com/mail/u/0/?ik=33d573f59c&view=pt&search=all&permthid=thread-f:1767561791012186092%7Cmsg-f:1767561791012186092&… 1/3

                                                              

             六月家書

亲爱的牧师、弟兄、姊妹，

約 翰 三 書 “亲 爱 的 兄 弟 阿 ， 我 愿 你 凡 事 兴 盛 ， 身 体 健 壮 ， 正 如 你 的 灵 魂
兴 盛 一 样” 。

           
在教会里举行了联合主日礼拜，庆祝母亲节快乐。感謝上帝賜给这美好的日子。
 
来自加拿大Go Mission的John Loh牧师与他共聚了一段美好的时段。他在厄瓜多尔访问教
会，在5月17日来到秘鲁，在5月20日午夜离开。然后他将去玻利维亚访问教会，并将停留
到8月16日。

我们举办了一个足球之夜，让中文和西班牙文的男士团契一起参与，最后中文队赢得了奖
品。

最近发生了许多抢劫、谋杀和枪击事件。此外，还有许多难民试图越过边境进入秘鲁。是
的，坏消息不会减少，但上帝正在守护和保护秘鲁这个国家。我们有神，他是我们的避难
所，在他里面有平安。
 
然而，在神的事工中，从来没有因为坏消息而停止和影响。一个好消息是，7月20日至31
日，CCM San Francisco的13人将会前来。从8月1日至12日，我们在Pueblo Libre教会将有
假期圣经班。一个由14名年轻人组成的团队将来到秘鲁，带领这个营地。 我们很感谢士嘉
堡China Bible Church派出这支队伍来参加VBS的事服。
 
此外，Tony 和Fiona 将于7月3日回到加拿大，重新办理身份验证等记录并预约了眼科医
生。 然后我们将去参加由World Team主办的宣教会议，为期几天，并在7月28日返回加拿
大。很高兴在加拿大期间能见到我们的弟兄姐妹。 
 
请为弟兄姐妹的属灵健康、他们的个人需要和神的充分供应祈祷。

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: 信息和祷告
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Thu, Jun 1, 2023 at 11:57 PM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: Tony & Fiona Newsletter <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Thursday, 1 June 2023 at 07:47:01 GMT-4
Subject: 信息和祷告
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6/3/23, 12:58 AM Markham Chinese Baptist Church Mail - Fw: 信息和祷告
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主內愛你們的 光華和莉梅 

 请联系我们。我们愿意与你分享神在我们生命

中所做的事。

支持我们的事工，請写下事工的号码为010184。

請E-transfer到：
finance.ca@worldteam.org
请写下你的銀行帐户或联名帐户，家中地址，电邮号碼，电話，所承獻人的名字
和工場的号碼。

或電郵到：
donorservices.ca@worldteam.org

或郵寄支票到:
World Team
44 Saltsman Drive，N3H 4R7, Cambridge, ON, Canada。

Fiona:fiona.chan@worldteam.org
Tony: tony.tsang@worldteam.org 
WhatsApp: Tony (+51) 961442966
WhatsApp: Fiona(+51) 921762990
WeChat ID: Fiona_Chan_MA
WeChat ID: Tsang-kong-wa
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   May  
Newsletter

Dear Pastors, Brothers and Sisters,

Psalms 100:1-5 "Shout for joy to the Lord, all the earth.     Worship
the Lord with gladness; come before him with joyful songs. Know that
the Lord is God.  It is he who made us, and we are his; we are his
people, the sheep of his pasture.  Enter his gates with thanksgiving and
his courts with praise; give thanks to him and praise his name. For
the Lord is good and his love endures forever; his faithfulness continues
through all generations". 

            

                      

Praise the Lord that He is risen and that we have His salvation.
 

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: Prayer Update
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Mon, May 1, 2023 at 11:19 PM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: Tony & Fiona Newsletter <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Monday, 1 May 2023 at 20:20:40 GMT-4
Subject: Prayer Update
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We had three days of Easter Gospel nights on Thursday, Friday and
Sunday. The speakers on Thursday and Sunday were Pastor Alejandro
Duran and on Friday night was Tony. They preached in two languages,
Thursday and Sunday were in Spanish translated into Chinese. Friday
night was in Chinese and translated into Spanish. During these three days
a few people accepted Jesus Christ, two castellano accepted on Friday
night and one person accepted on Facebook.

We also had an outreach event in Lurin on Saturday morning. It was a
joint gathering both in Chinese and Spanish. The purpose was to help
poor families, their children and to reach them with a short message about
our Jesus Christ. We are very thankful to the Toronto China Bible Church
in Canada, who bought so many gifts to donate to the Pueblo Libre
Church and delivered them all to these families. We did have 350 gifts
ready to give that day. In addition, 7 short-term mission members came
with us, 4 from Canada, 3 from Toronto China Bible Church, one from
World Team Mobilization, Juping, 1 from the United States and a couple
from Korea. There were over 300 children and families in attendance that
day. We thank our Lord that some parents accepted Jesus Christ and the
children were able to come to the Lord and hear the message. This was
the amazing grace that God used that day.

Another good news is confirmed by the Toronto China Bible Church, which
will sponsor 20 underprivileged children in Lurin, Peru. If the opportunity
arises, their team will come to Peru on a regular basis to do short-term
mission. This is another proof of God’s grace in equipping the people of
Canada to do short-term mission and hopefully one day to engage in long-
term mission. We need people, especially couples, to come to Lima to
help spread the gospel to the Chinese people.

Please pray for the spiritual lives of our brothers and sisters. Also, may
God protect the two churches in Lima from the influence of the cult.

With Love in Christ,
Tony and Fiona

Please contact us. We will love to share with you what God is doing in our
life.



If you would like to support our ministry, the project #010184 Tony
and Fiona, 

E-transfer finance.ca@worldteam.org
and state the following:
Name exactly as shown on your bank account or any joint account
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Tony and Fiona

or email to
donorservices.ca@worldteam.org

or mail cheque to
World Team, 44 Saltsman Drive, Cambridge, ON, N3H 4R7.

Fiona: fiona.chan@worldteam.org
Tony:   tony.tsang@worldteam.org         
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WeChat ID: Fiona_Chan_MA
WeChat ID: Tsang-kong-wa
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             五月家書

亲爱的牧师、弟兄、姊妹，

詩 篇 100: 1-5 " 普 天 下 當 向 耶 和 華 歡 呼 ！你 們 當 樂 意 事 奉 耶 和 華 ， 當 來 向
他 歌 唱 ！你 們 當 曉 得 耶 和 華 是 神 ！ 我 們 是 他 造 的 ， 也 是 屬 他 的 ； 我 們 是
他 的 民 ， 也 是 他 草 場 的 羊 。 當 稱 謝 進 入 他 的 門 ； 當 讚 美 進 入 他 的 院 。 當
感 謝 他 ， 稱 頌 他 的 名 ！因 為 耶 和 華 本 為 善 。 他 的 慈 愛 存 到 永 遠 ； 他 的 信
實 直 到 萬 代 "。

   

                      

赞美主，他复活了，我们有他的救恩。

我们在周四、周五和周日举行了三天的复活节福音之夜。周四和周日的主讲人是Alejandro
Duran牧师，周五晚上是Tony。他们用两种语言讲道，周四和周日是用西班牙语翻译成中
文。周五晚上是用中文并翻译成西班牙语。在这三天里，有几个人接受了耶稣基督，两个秘
鲁人在星期五晚上接受及有一个人在脸书上接受了福音。

周六上午，我们还在Lurin 举行了一次外展活动。这是一次中文和西班牙语的联合聚会。目
的是帮助贫穷的家庭，他们的孩子，并向他们传达关于我们耶稣基督的简短信息。我们非常
感谢多倫多華夏聖經教會，他们买了这么多礼物捐赠给Pueblo Libre 教会，并把这么多礼物
全部送到这些家庭。我们那天确实准备了350份礼物来送。此外，有7位短期宣教团队和我
们一起来到这里，其中4位来自加拿大，3位来自多倫多華夏聖經教會，1位来自World
Team's Juping，1位来自美国，还有一对来自韩国。那天有超过300个孩子和家庭参加。我

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: 代祷
1 message
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To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>
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Subject: 代祷
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们感谢我们的主，一些父母接受了耶稣基督，孩子们能够来到主面前，听到信息, 那天是神
使用的奇妙恩典。

另一个好消息是由多倫多華夏聖經教會确认的，他们将资助秘鲁Lurin的20名贫困儿童。如
果有机会，他们的团队将定期来秘鲁做短期宣教。这是上帝装备加拿大团队做短期宣教，并
希望有一天能从事长期宣教的另一个证明。我们需要有人，特别是夫妇，来利马帮助向中国
人传播福音。

请为我们弟兄姐妹的属灵生活祈祷。同时，愿上帝保护利马的两个教会不受邪教的影响。
 

主內愛你們的 光華和莉梅 

 请联系我们。我们愿意与你分享神在我们生命

中所做的事。

支持我们的事工，請写下事工的号码为010184。

請E-transfer到：
finance.ca@worldteam.org
请写下你的銀行帐户或联名帐户，家中地址，电邮号碼，电話，所承獻人的名字
和工場的号碼。

或電郵到：
donorservices.ca@worldteam.org

或郵寄支票到:
World Team
44 Saltsman Drive，N3H 4R7, Cambridge, ON, Canada。

Fiona:fiona.chan@worldteam.org
Tony: tony.tsang@worldteam.org 
WhatsApp: Tony (+51) 961442966
WhatsApp: Fiona(+51) 921762990
WeChat ID: Fiona_Chan_MA
WeChat ID: Tsang-kong-wa
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4/1/23, 1:17 AM Markham Chinese Baptist Church Mail - Fw: Prayer Update
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   April  
Newsletter

Dear Pastors, Brothers and Sisters,

Psalms 46: 1-3 "God is our refuge and strength, an ever-present help in

trouble.  Therefore we will not fear, though the earth give way and the mountains
fall into the heart of the sea,
though its waters roar and foam and the mountains quake with their surging".

                                 
                                                      Cult - Av. Naciones Unidas 1650, Lima 15082

                                                        
                             
We received a request from our Canadian brothers and sisters to learn about our
services at Compartir de la iglesia (Amazing Grace) in Lima, Peru (with photo). We
are surprised because we are not serving in this church. The Compartir de la iglesia
(Amazing Grace) is trying to seek support and donations from churches in Canada.
Also, on Face Book, Pueblo Libre Alianza Cristiana Y Misionera was invaded by an
unknown church to contact members. We collected all the information and traced it to
a cult. They use many different names to pretend to be church members and try to
make friends with them.       
                                                                      
The cult is run by Koreans and its members include Chinese. It is a very secretive
organization that does not disclose any information to the outside world. However,

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: Prayer Update
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Thu, Mar 30, 2023 at 10:06 PM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: Tony & Fiona Newsletter <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Thursday, 30 March 2023 at 21:58:49 GMT-4
Subject: Prayer Update

https://www.google.com/maps/search/Av.+Naciones+Unidas+1650,+Lima+15082?entry=gmail&source=g
mailto:fiona.chan@worldteam.org
mailto:skk_yuen@yahoo.co.uk
mailto:skk_yuen@yahoo.co.uk


4/1/23, 1:17 AM Markham Chinese Baptist Church Mail - Fw: Prayer Update

https://mail.google.com/mail/u/0/?ik=33d573f59c&view=pt&search=all&permthid=thread-f:1761847161366182095%7Cmsg-f:1761847161366182095&… 2/3

the cult offers many activities for people to participate in, such as learning English,
Chinese, other activities and etc. Their building is strictly closed (with photo).     

Iglesia China Aliana Cristiana Y Misionera de San Borja
  Av. Aviación 2657, San Borja

                                                                     
                                              Iglesia China Alianza Cristiana                                         
                                                            Y Misionera, Av. Brasil 2820,                             
                                                            Pueblo Libre

There are only two Chinese Churches in Lima, Peru, one is Iglesia China Alianza
Cristiana Y Misionera de San Borja, Av. Aviación 2657, San Borja, (with photo), and
the other is Iglesia China Alianza Cristiana Y Misionera, at Av. Brasil 2820, Pueblo
Libre, (with photo). We would like to inform all churches in Canada that we serve at
Iglesia China Alianza Cristiana Y Misioners and Los Olivos. If churches in Canada
receive any messages or pamphlets asking for support and donation. Please ignore
them and do not reply to them.

               
       Mali 
 
In addition, one of the members named Mali  (with photo) was previously a member
of San Borja Church. She had been disciplined in July 2021 (with letter) for
participating in this cult and trying to obtain membership from two churches and Los
Olivos. She was the one who welcomed the missionary team from Canada.
Therefore, she was familiar with those who had come to Lima, Peru before. She had
tried to contact those pastors in Canada to help her with her Bible studies during
Covid-19. She did this without informing Pastor Miguel or other church members that
this Bible study was set up by her and was not related to any church activities. After
we found out she tried to start a new church and get people to join this cult. If anyone
knows her in Canada or Lima, please ignore her.
 
From March 6 to 16, there was a 5 people medical team from the United States and
2 people from Canada. They provided medical services to the community. The
services included Western medicine and Chinese Acupuncture at Iglesia China
Alianza Cristiana y Misionera de San Borja, an outreach program for non-believers.
Tony and I assisted with the outreach. During this time, Tony led 11 people to faith in
Jesus Christ. The total number of people who came to faith  in Him was 24. It was a
great harvest, praise the Lord, all by the grace of God.
 
Please pray for follow-up work, including visitation, Bible study and discipleship.

With Love in Christ,
Tony and Fiona

Please contact us. We will love to share with you what God is doing in our
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life.

If you would like to support our ministry, the project #010184 Tony
and Fiona, 

E-transfer finance.ca@worldteam.org
and state the following:
Name exactly as shown on your bank account or any joint account
holder, mailing address, phone number and allocation of gift, #010184
Tony and Fiona

or email to
donorservices.ca@worldteam.org

or mail cheque to
World Team, 44 Saltsman Drive, Cambridge, ON, N3H 4R7.

Fiona: fiona.chan@worldteam.org
Tony:   tony.tsang@worldteam.org         
WhatsApp: Tony (+51) 961442966
WhatsApp: Fiona (+51) 921762990
WeChat ID: Fiona_Chan_MA
WeChat ID: Tsang-kong-wa
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             四月家書

亲爱的牧师、弟兄、姊妹，

詩篇 46:1-3 "上帝是我們的避難所，是我們的力量， 是我們在患難中隨時的
幫助。 所以，地雖改變， 山雖搖動到海心， 其中的水雖匉訇翻騰， 山雖因
海漲而戰抖， 我們也不害怕"。 

     
        Cult - Av. Naciones Unidas 1650,
         Lima 15082

我们收到加拿大弟兄姐妹的请求，希望了解我们在秘鲁利马的Compartir de 
la iglesia（奇异恩典）的服事（附照片）。我们很惊讶，因为我们并没有在
这个教会中服事。Compartir de la iglesia (Amazing Grace)正在努力寻
求加拿大教会的支持和捐助。另外，在Face Book上，Pueblo Libre Alianza 
Cristiana Y Misionera被一个不知名的教会入侵，联系成员。我们收集了所
有的信息，并追踪到一个邪教。他们用许多不同的名字来假装是教会成员，并试
图与他们交朋友。
 
该邪教由韩国人管理，其成员包括中国人。这是一个非常隐秘的组织，不向外界
透露任何信息。然而，该邪教提供许多活动供人们参加，如学习英语、中文、其
他活动等。他们的建筑是严格封闭的（附照片）。

Iglesia China Alianza Cristiana Y Misionera de San Borja，
Av. Aviación 2657, San Borja

          
                                                                
在秘鲁利马只有两个中文教会，一个是Iglesia China Alianza Cristiana 
Y Misionera de San Borja, Av. Aviación 2657, San Borja, (附照片), and 
the other is Iglesia China Alianza Cristiana Y Misionera, at Av. 
Brasil 2820, Pueblo Libre，（附照片）。我们想通知加拿大的所有教会，我们
在Iglesia China Alianza Cristiana Y Misioners和Los Olivoss服事。
如果加拿大的教会收到任何要求支持和捐款的信息或小册子。请忽略它们，不要
回复它们。

Mali

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: 祷告信
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Subject: 祷告信
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此外，其中一个名为Mali的成员（附照片）以前是San Borja教会的成员。她
曾在2021年7月因参与该邪教组织并试图从两个教会和Los Olivos 获得成员资
格而受到纪律处分（附信）。她是欢迎来自加拿大的短期传教团队的人。因此，
她熟悉那些以前来过秘鲁利马的人。她曾试图联系加拿大的那些牧师，让他们在
Covid-19期间帮助她设立查经班小组。她这样做并没有通知Pastor Miguel 或
其他教会成员，这个查经班是她设立的，与任何教会活动无关。我们发现后，她
试图建立一个新的教会，让人们加入这个邪教。如果有人在加拿大或利马认识
她，请不要理会她。
 
从3月6日至16日，有一个来自美国的5人医疗队和来自加拿大的2人。他们向社
区提供医疗服务。服务内容包括西医和中国针灸，地点在Iglesia China 
Alianza Cristiana y Misionera de San Borja，这是一个针对非信徒的外
展项目。Tony 和我协助进行外展工作，在这段时间里，Tony 带领11人信了耶
稣基督。总共有24人信了耶稣基督。这是一个大的收获，赞美主，都是神的恩
典。
 
请为后续工作祷告，包括探访、读经和门徒训练。
 

主內愛你們的
光華和莉梅 

请联系我们。我们愿意与你分享神在我们生命中所做的事。

支持我们的事工，請写下事工的号码为010184。

請E-transfer到：
finance.ca@worldteam.org
请写下你的銀行帐户或联名帐户，家中地址，电邮号碼，电話，所承獻人的名字
和工場的号碼。

或電郵到：
donorservices.ca@worldteam.org

或郵寄支票到:
World Team
44 Saltsman Drive，N3H 4R7, Cambridge, ON, Canada。

Fiona:fiona.chan@worldteam.org
Tony: tony.tsang@worldteam.org 
WhatsApp: Tony (+51) 961442966
WhatsApp: Fiona(+51) 921762990
WeChat ID: Fiona_Chan_MA
WeChat ID: Tsang-kong-wa

mailto:donorservices.ca@worldteam.org
mailto:donorservices.ca@worldteam.org
https://www.google.com/maps/search/44+Saltsman+Drive%EF%BC%8CN3H+4R7,+Cambridge,+ON,+Canada?entry=gmail&source=g
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   March  
Newsletter

Dear Pastors, Brothers and Sister, 

Romans 8:28 " And we know that in all things God works for the good of those who
love him, who have been called according to his purpose".

          

                                             

Time flies, it’s almost the end of February. The new school term will start on March

1st. There will be more cars on the road and traffic congestion will follow. The
weather has been extremely hot this year, and hopefully we can get used to it.
 
After the pandemic our brothers and sisters became more and more accustomed to
meeting on Zoom. The only excuse was that they were not well and driving was quite
a difficult thing for them. We cannot change this habit, may God give mercy and
wake them up.
 

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: Prayer Letter
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Fri, Mar 3, 2023 at 11:58 PM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: Tony & Fiona Newsletter <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Friday, 3 March 2023 at 18:43:52 GMT-5
Subject: Prayer Letter
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We had an outreach event on Feb 25th. This outing was not focused on Chinese, we
were with Castellanos. The total number of people on this outing was over 110. Most
of the brothers and sisters invited their friends to come, and most were non-
believers. Praise the Lord that God is doing His work and His gospel is spreading
out. While Tony sings a song and later shares God’s message on the bus, two of the
unbelievers accepted Jesus Christ at the same time. When we arrived at our
destination, Tony was continuing to look for non-believers and three more people
accepted Him. It is His grace and love that He chose them to come to Him.

We now must follow up on their faith in Jesus Christ. Please pray for our strategies,
God wants them to grow, not to stop where they started. We must work and listen to
the Holy Spirit.
 
Please continue to pray for the ministry, our spiritual life and the well-being of Peru.

With Love in Christ,
Tony and Fiona

Please contact us. We will love to share with you what God is doing in our
life.

If you would like to support our ministry, the project #010184 Tony
and Fiona, 

E-transfer finance.ca@worldteam.org
and state the following:
Name exactly as shown on your bank account or any joint account
holder, mailing address, phone number and allocation of gift, #010184
Tony and Fiona

or email to
donorservices.ca@worldteam.org

or mail cheque to
World Team, 44 Saltsman Drive, Cambridge, ON, N3H 4R7.

mailto:finance.ca@worldteam.org
mailto:donorservices.ca@worldteam.org
https://www.google.com/maps/search/44+Saltsman+Drive,+Cambridge,+ON,+N3H+4R7?entry=gmail&source=g


                                                              

             三月家書

亲爱的牧师、弟兄、姊妹，

羅 馬 書 8:28 " 我 們 曉 得 萬 事 都 互 相 效 力 ， 叫 愛 神 的 人 得 益 處 ，
就 是 按 他 旨 意 被 召 的 人 "。

       

 

时间过得真快，转眼间就到了2月底，新学期将于3月1日开始。路上的车辆会越
来越多，交通拥堵也会随之而来。今年的天气非常炎热，希望我们能够适应。
 
冠状病毒之后，我们的兄弟姐妹们越来越习惯于在Zoom上见面。唯一的借口是
他们身体不好，开车对他们来说是一件相当困难的事情。我们无法改变这种习
惯，愿上帝怜悯，唤醒他们。
 
我们在2月25日进行了一次外展活动，这次郊游的重点不是华人，我们是和秘鲁
人(Castellanos) 一起。这次出游的总人数超过110人。大部分的弟兄姐妹都
邀请了他们的朋友来参加，而且大部分都是不信主的人。赞美主，神正在做他的
工作，他的福音正在向外传播。当Tony 在车上唱了一首歌，后来又分享了神的
信息时，有两个不信的人同时接受了耶稣基督。当我们到达目的地时，Tony 继
续寻找非信徒，又有三个人接受了他，这是他的恩典和爱，他选择他们来到他身
边。
 
我们现在必须跟进他们对耶稣基督的信仰，请为我们的策略祷告，神希望他们成

Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

Fw: 代祷
1 message

SIMON YUEN <skk_yuen@yahoo.co.uk> Fri, Mar 3, 2023 at 11:58 PM
To: Karen Tsang <karen.tsang@mcbc.com>

----- Forwarded message -----
From: Tony & Fiona Newsletter <fiona.chan@worldteam.org>
To: "skk_yuen@yahoo.co.uk" <skk_yuen@yahoo.co.uk>
Sent: Friday, 3 March 2023 at 19:16:13 GMT-5
Subject: 代祷
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长，而不是停在他们开始的地方。我们必须努力，听从圣灵的安排。
 
请继续为事工、我们的属灵生活和秘鲁的福祉祈祷。

主內愛你們的
光華和莉梅 

请联系我们。我们愿意与你分享神在我们生命中所做的事。

支持我们的事工，請写下事工的号码为010184。

請E-transfer到：
finance.ca@worldteam.org
请写下你的銀行帐户或联名帐户，家中地址，电邮号碼，电話，所承獻人的名字
和工場的号碼。

或電郵到：
donorservices.ca@worldteam.org

或郵寄支票到:
World Team
44 Saltsman Drive，N3H 4R7, Cambridge, ON, Canada。

Fiona:fiona.chan@worldteam.org
Tony: tony.tsang@worldteam.org 
WhatsApp: Tony (+51) 961442966
WhatsApp: Fiona(+51) 921762990
WeChat ID: Fiona_Chan_MA
WeChat ID: Tsang-kong-wa
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